



شركة الشرقية للاستثمار
القابضة (ش.م.ع.ع)
A'Sharqiya Investment
Holding Co. (SAOG)

Date: September 9, 2021

التاريخ: 9 سبتمبر 2021 م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد

Replacement of Board Member

استبدال عضو مجلس الإدارة

We would like to inform you that Public Authority for Social Insurance (PASI), has appointed Mr. Thabit Khamis Al-Battashi as its representative in the Board of the Company replacing Mr. Nabil Hamed Al Mahrouqi effective from September 8, 2021. We would like to thank Mr. Nabil for his sincere and valuable contribution as a Board Member over the past two years and wish him great luck and success for his future.

نود الافادة بأن الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية قد قامت بتعيين الفاضل/ ثابت بن خميس البطاشي ك ممثل للهيئة في مجلس إدارة الشركة ليحل محل الفاضل / نبيل بن حمد المحروقي وذلك إعتبارا من 8 سبتمبر 2021. ونود أن نتقدم بالشكر الجزيل للفاضل / نبيل المحروقي على مساهماته الصادقة والقيمة كعضو في المجلس خلال السنتين الماضيتين، ونتمنى له مزيدا من النجاح في المستقبل.

We also warmly welcome Mr. Thabit to the Board of the Company. Mr. Thabit Al- Battashi holds a Bachelor of Science Degree in Finance & Banking from Applied Science University (Kingdom of Jordan) and brings with him a total experience of 13 Years in various functions including Credit, Risk and Investment. He is currently serving as the Head of Real Estate Investment in PASI.

كما نود الترحيب بالفاضل/ ثابت البطاشي في مجلس الإدارة. وهو حاصل على درجة البكالوريوس في العلوم المالية والمصرفية من جامعة العلوم التطبيقية (المملكة الأردنية) ولديه خبرة 13 عاما في عدد من المجالات المختلفة بما في ذلك الائتمان والمخاطر والاستثمار. ويشغل حاليا منصب رئيس قسم الاستثمار العقاري في الهيئة.

Best Regards,

Pm. Pandidurai

Pandidurai Marimuthu

Acting Chief Executive Officer

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

باندي دوراي ماريموثو

الرئيس التنفيذي بالوكالة



P.O. Box 47, Al Harthy Complex
Postal Code 118
Sultanate of Oman
Tel: 24566160, Fax: 24566162
C.R. : 4090438

ص.ب. ٤٧ ، مجمع الحارثي
الرمز البريدي ١١٨
سلطنة عمان
هاتف : ٢٤٥٦٦١٦٠ ، فاكس: ٢٤٥٦٦١٦٢
س.ت: ٤٠٩٠٤٣٨

E-mail: admin@asharqiya.com: البريد الإلكتروني

Tax Card No.: 8108233